
  
P R O T O K Ó Ł  NR  XXXII/2021 

z XXXII zdalnej SESJI RADY GMINY STARE BABICE 
która odbyła się w dniu 25 marca 2021 r. 

 
 
Miejsce obrad: Sesja zdalna 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk 

Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 17:40 
Stan radnych: 15 
Obecnych na sesji: 15 
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz  
2. Radni: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław Karpiński, 

Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek Poborczyk, Lucyna 
Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof Szuba, Jadwiga 
Wasiak, Dorota Zwolińska  

3. Sławomir Sumka   Wójt Gminy 
4. Katarzyna Sońta   Zastępca Wójta 
5. Michał Więckiewicz  Sekretarz Gminy 
6. Mariola Sarzyńska  Skarbnik Gminy  
7. Grzegorz Zarychta  Radca Prawny 
8. Beata Tuziemek   Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych 
9. Iwona Mika   Kierownik Referatu Inwestycji Gminnych 
10. Paulina Mateusiak  Główny specjalista ds. zamówień publicznych 
11. Joanna Pałyska   Główny specjalista ds. ochrony środowiska   
12. Anna Błażejewska  Kierownik Biura Obsługi Rady Gminy 
13. Marta Meserszmit  Główny specjalista ds. samorządowych 
14. Marcin Łasiński   Prezes GKP „Eko – Babice” Sp. z o.o. 
15. Renata Skalska   GKP „Eko – Babice” Sp. z o.o. 

 
1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył obrady XXXII sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 
Gminy może obradować i podejmować uchwały. Powitał uczestników sesji. 
Przypominał, że obrady Rady Gminy są transmitowane na kanale YouTube, uczulił aby nie 
posługiwać się danymi osobowymi. 
Poinformował, że zwołał sesję w trybie zdalnym na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, w związku art. 15zzx ustawy  
z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 
sytuacji kryzysowych.  
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Radni uczcili chwilą ciszy pamięć zmarłego dr Janusza Śliżewskiego – lekarza, 
samorządowca, radnego pierwszej kadencji Rady Gminy, laureata nagrody Babinicz, 
społecznika odznaczonego Złotym Krzyżem Zasługi. 
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali porządek 
obrad. Następnie zapytał czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Radni nie zgłosili wniosków. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Stare Babice na rok 2021. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumień 
Partnerskich. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie dopłat do taryfy dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawę zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare 
Babice na 2021 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2021-2036. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zakończenie obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołów z XXXI sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że radni otrzymali projekt 
protokołu XXXI sesji Rady Gminy.  Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  
 
Radni przyjęli protokół z XXXI sesji Rady Gminy jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy 
obecności 15 radnych. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Stare Babice na rok 2021. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie 
zwierząt, Rada Gminy określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca program opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  
Zgodnie z art. 11 a ust. 7 ww. ustawy projekt programu przekazano do zaopiniowania: 
1) właściwemu powiatowemu lekarzowi weterynarii,  
2) organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt, 
działającym na obszarze gminy,  
3) dzierżawcom obwodów łowieckich, działającym na terenie gminy.  
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny D. Sobczak zapytał ile psów i kotów zostało przywiezionych do schroniska  
w Skierniewicach. 
 
Zastępca Wójta K. Sońta odpowiedziała, że obecnie znajduje się w schronisku 8 psów z 
terenu gminy, koty nie są odwożone do schroniska  -  jeżeli koty są właścicielskie to szukamy 
ich właścicieli, jeżeli to się nie uda, a koty są udomowione to przekazane są do adopcji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/335/2021 - w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Babice 
na rok 2021 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
udzielenie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego w postaci wykonania 
dokumentacji projektowej „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 580 na odcinku od km 10+050 do 
km 10+250 na terenie gminy Stare Babice”. W ramach tego zadania wykonany zostanie projekt 
skrzyżowania ul. Warszawskiej z ul. Ożarowską, ul. Wieruchowską oraz projektowaną drogą 
14-5KDZ jako skrzyżowanie typu rondo. 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/336/2021 - w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Warszawie. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że do Urzędu Gminy Stare Babice 
wpłynęła skarga Prokuratora Okręgowego w Warszawie na uchwałę Nr XVIII/173/16 Rady 
Gminy Stare Babice z dnia 2 czerwca 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Stare Babice  
Zgodnie z art. 54 § 2 ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 r. Prawo o postępowaniu przed sądami 
administracyjnymi skargę do sądu administracyjnego wnosi się za pośrednictwem organu, 
którego działanie, bezczynność lub przewlekłe prowadzenie postępowania jest przedmiotem 
skargi.  
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna M. Pamięta zapytała jakie są konsekwencje prawne w przypadku odrzucenia uchwały 
przez Radę.  
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Radca prawny G. Zarychta powiedział, że nie rekomenduje takiego rozwiązania, w praktyce 
nie zdarza się taka sytuacja, organ zobowiązany jest przekazać do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w ciągu 30 dni wraz ze swoim stanowiskiem w sprawie, jeżeli termin nie 
zostanie dochowany to nałożona zostanie grzywna. Praktyka nie daje takich przykładów, jest 
to czynność techniczna.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz również przyznał, że jest to czynność prawna 
narzucona przez przepisy prawa. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek zwrócił uwagę, że załącznikiem do uchwały jest 
projekt uchwały, który nie został przedyskutowany przez żadną Komisję, radni mogą się nie 
zgodzić z załączonym projektem uchwały.  
 
Wójt Gminy S. Sumka powiedział, że projekt uchwały omówiony został na wspólnym 
posiedzeniu komisji. 
 
Radca prawny G. Zarychta odpowiedział, że jest to odpowiedź na skargę, treść uchwały 
wykonuje Wójt Gminy, zgodnie z kompetencją wyraźnie napisane jest, że chodzi o projekt 
uchwały, który będzie przedłożony pod obrady Rady. Wyjaśnił, że jest to kolejna tego typu 
ogólnopolska akcja Prokuratury. Załączenie projektu uchwały sygnalizuje, że pewne 
działania będą poczynione. To jedynie tłumaczy stanowisko i uznaje pewne zastrzeżenia jako 
zasadne i wykazuje intencję zmiany.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek stwierdził, że projekt uchwały jest załączony po 
to by naprawić to co narzucono. 
 
Radca prawny G. Zarychta odpowiedział twierdząco.  
 
Radny L. Poborczyk poprosił o potwierdzenie, że projekt nie wiąże Rady do podjęcia uchwały 
w tej formie.  
 
Radca prawny G. Zarychta odpowiedział twierdząco.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/337/2021 - w  sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Warszawie 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumień Partnerskich. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
upoważnienie  Wójta Gminy Stare Babice do zawarcia porozumienia i współdziałania w 
ramach partnerstwa z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w sprawie wspólnej 
realizacji projektu: Zakup sprzętu i oprogramowania do szkół, umożliwiającego wprowadzenie 
nowoczesnych form nauczania z wykorzystaniem TIK oraz zapewnienie możliwości realizacji 
działań edukacyjnych w formule zdalnej w związku z zagrożeniem powtórzenia lub 
przedłużeniem się epidemii COVID - 19 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 2014-2020. W ramach przedmiotowego projektu Gmina Stare 
Babice planuje zrealizować projekt z uwzględnieniem potrzeb publicznych placówek 
oświatowych (szkoły podstawowe) działających na terenie gminy Stare Babice.  
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/338/2021 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumień 

Partnerskich 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryfy dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków.  

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy 
z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 
ścieków Rada Gminy może podjąć uchwałę o dopłacie dla jednej, wybranych lub wszystkich 
taryfowych grup odbiorców usług. Aktualne taryfy zatwierdzone decyzją Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie zawiera ceny od 1 do 12 miesiąca 
obowiązywania taryfy:  

a) dla grupy 1A za 1m3 ścieków w wysokości 17,92 zł netto,  
b) dla grupy 1B za 1m3 ścieków w wysokości 17,74 zł netto,  
c) dla grupy 2 za 1m3 ścieków w wysokości 18,40 zł netto,  
d) dla grupy 3 za 1m3 ścieków w wysokości 18,33 zł netto. 
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Uchwała Rady Gminy Stare Babice  NR XXVII/286/2020 z dnia 17 grudnia 2020 r. obowiązuje 
do dnia 31 marca 2021 r. Jednak ze względu na zapewnienie ciągłości w dopłatach, a także 
wprowadzenia nowych grup taryfowych koniecznym jest podjęcie przedmiotowej uchwały  
z mocą obowiązywania od dnia 24 marca 2021 r., ponieważ w tym dniu wchodzą w życie nowe 
taryfy. Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zauważył, że wszyscy zarejestrowani  
przedsiębiorcy będą płacili taryfy dla przedsiębiorstw. Odezwali się do niego Ci mieszkańcy, 
którzy prowadzą np. działalność księgową - wody nie zużywają. Zwrócił uwagę na 
pielęgniarki na samozatrudnieniu, przypadek jego córki, która z nim mieszka a prowadzi 
działalność – są to niejednoznaczne przypadki. Zapytał w jaki sposób będzie rozliczana cena 
wody  i dlaczego koszt wytworzenia wody dla mieszkańca jest tańszy niż dla przedsiębiorcy.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek zapytał czy decyzja opublikowana na stronie 
internetowej Przedsiębiorstwa w dniu 24 marca br. jest zgodnie z prawem – publikacja w dniu 
wejścia  w życie, radni nie mieli czasu się z nią zapoznać. Z decyzji wynika, że przewidziana 
jest podwyżka wody, a zrezygnowano z dopłat więc podwyżka będzie duża.  
 
Wójt Gminy S. Sumka odniósł się do różnicowania stawek – od dawna mowa była żeby 
różnicować stawki i odejść od dopłat do ścieków dla działalności gospodarczej.  Ówczesny 
Prezes przygotował podział taryf - chodzi o dopłatę do ścieków, różnicy w cenie wody nie ma. 
Zauważył, że woda kupowana jest z Warszawy, podejmowane są próby znalezienia własnego 
źródła, ponieważ nie ma wystarczająco dużo wody by zapewnić jej dostawę dla wszystkich 
mieszkańców.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poruszył sprawę odpadów wykorzystywanych 
przy danej działalności gospodarczej. Wyraził obawę, że jeżeli nie będzie podobnego 
odniesienia się przy opłatach za wodę, firmy będą przenosić swoją działalność do Warszawy.  
 
Radca prawny G. Zarychta odnośnie publikacji decyzji na stronie internetowej 
Przedsiębiorstwa wyjaśnił, że według ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków decyzja, musi zostać opublikowana w BIP-ie Wód Polskich w 
terminie 7 dni od dnia w którym stała się ostateczna, następnie decyzję publikuje Wójt i 
Przedsiębiorstwo – wchodzi ona w życie w terminie 7 dni o od ogłoszenia na stornie Wód 
Polskich – nie na stronie Przedsiębiorstwa.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek podziękował za wyjaśnienia, teraz będzie 
wiedział żeby obserwować stronę BIP Wody Polskie.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński poruszył kwestię dywersyfikacji odbiorców, 
omówił grupy - grupa 1a to 95 % naszych odbiorców – mieszkańców z licznikami, 1b – 5 os, 
grupa 2 to biznes i public, grupa 3 to ppoż i użyteczność publiczna. Odniósł się do osób 
prowadzących działalność gospodarczą – poinformował, że  odpowiednie przepisy kodyfikują 
sposób rozliczania się.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał do jakich przepisów przedsiębiorcy, 
których jest w gminie wg CEIDG jest ponad 2100, mają się odnieść.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński odpowiedział, że nie będzie weryfikował 
czy w domu prowadzona jest działalność gospodarcza, zakłada że prowadzona działalność 
zgłoszona jest do Przedsiębiorstwa.  
 
Radny K. Szuba powiedział, że trzeci rok Gmina boryka się ze stawkami za wodę i ścieki. 
Uznał, że należało o tym rozmawiać dużo wcześniej, zastanowić się jakiego rzędu zastosować 
dopłaty i czy stać na  to budżet, jest szereg wątpliwości, które nie są wyjaśniane. Z wyliczeń 
wynika, że przedsiębiorstwa i małe firmy zapłacą ponad 55 % więcej za ścieki. Odniósł się do 
poruszonej na wspólnym posiedzeniu komisji kwestii prowadzonej działalności 
gospodarczej. Zgadza się z pomysłem Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu by wprowadzić te stawki na 3 m-ce. Poruszył kwestię spotykania się radnych w 
domach prywatnych.     
 
Wójt Gminy S. Sumka przygotował materiał, który przedstawia historię procedowania 
dopłat do stawek za wodę i ścieki. Uznał, że propozycja stawek nie dotyka grup społecznych 
jak pielęgniarki.  Przyznał, że rozumie obawy radnego K. Szuby w związku z obserwacją jego 
domu. Poinformował go o możliwości złożenia zawiadomienia do Prokuratury. Przytoczył 
fragment protokołu z dnia 28 kwietnia 2019 r. ze wspólnego posiedzenia Komisji, na której 
omawiano dopłaty do taryf. Przypominał, że wcześniej stawki również omawiane były na 
wspólnych posiedzeniach, lub ewentualnie na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał gdzie wskazane jest w projekcie uchwały 
jak będą się rozliczać przedsiębiorcy ze zgłoszoną działalnością gospodarczą. Przyznał, że 
czasy się zmieniły i należy wspólnie rozmawiać i szukać rozwiązań.  
 
Wójt Gminy S. Sumka stwierdził, że kwestia rozliczania się przedsiębiorstw ma związek ze 
schematami podatkowymi. Uznał, że należy wracać do tego jak wcześniej procedowane były 
uchwały.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński przyznał, że nie wie na jakiej podstawie 
radny wyliczył wzrost o 55 %. Kompetencje ustalenia stawek zostało przeniesione od rady i 
wójta do organu tj. do Wód Polskich.  
 
Radny L. Poborczyk uznał, że takie potraktowanie wszystkich prowadzących działalność 
gospodarczą jest niesprawiedliwe. Poprosił o wyjaśnienie jakim sposobem wyliczane będzie, 
ile wody zużyto do prowadzenia działalności gospodarczej w domu, a ile w gospodarstwie 
domowym.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński odpowiedział, że w Spółce 
zarejestrowanych jest 580 podmiotów, które prowadzą działalność gospodarczą. Nie będzie 
weryfikował kto prowadzi działalność gospodarczą w domu i czy  wchodzą w grupę wskazaną 
w decyzji organu.  Zapytał o jakie pielęgniarki chodzi. 
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz odpowiedział, że mowa jest o pielęgniarkach na 
samozatrudnieniu i podobna kwestia była poruszana przy stawkach za odbiór odpadów.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński powiedział, że ma świadomość co to są 
umowy „śmieciowe” i samozatrudnienie, ale jeżeli ktoś podpisuje umowę ze Spółką to albo 
jako osoba fizyczna albo jako firma. Powtórzył, że Spółka ma prawie 600 podmiotów 
zdefiniowanych jako działalność gospodarcza i te podmioty będą opłacać wodę zgodnie ze 
wskazaną stawką taryfową.  
 
Radna M. Pamięta  wspomniała, że w Gminie podatki budzą wątpliwości w niektórych 
przypadkach. Dodała, że przeprowadzane są kontrole w terenie i sprawdzane są firmy, 
przedsiębiorcy płacą zaniżone kwoty, nieprawidłowości pewnie wkrótce wynikną. Kontrole 
sprowadzą przedsiębiorców do rzetelności. Jeżeli ustawodawca narzuca grupy to należy je 
przyjąć.  
 
Radny M. Starnowski odnośnie umowy śmieciowej  podał swój przykład, mieszka w domu i 
w domu jest działalność – zapytał czy będzie płacił jako mieszkaniec i  dodatkowo jako firma. 
Przypomniał, że w zeszłej kadencji zawsze raz w roku rozmowa była o stawkach, często w 
siedzibie Przedsiębiorstwa, uważa że powinna odbyć się  taka komisja.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński odpowiedział, że osoba prowadząca 
jednoosobową działalność gospodarczą powinna podpisać umowę ze Spółką jako firma i jako 
osoba fizyczna, powinny być dwa podliczniki. Zaznaczył, że nie ma podstaw prawnych by 
rozmawiać o ustalonych przez organ stawkach. Natomiast kwestia wysokości dopłat 
pozostaje w gestii Rady Gminy.  
 
Radny M. Starnowski zapytał skąd pomysł by podpisywać dwie umowy i jak to różnicować 
procentowo. 
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński odpowiedział, że tylko prowadzący 
działalność gospodarczą wiedzą czy determinują zużycie wody w swojej działalności czy nie.  
 
Radna J. Wasiak odniosła się do wypowiedzi radnego K. Szuby na temat spotykania się 
radnych w czasie prywatnym.  
 
Radny J. Piętocha  wyraził zdanie jak według niego wyliczane są taryfy. Nie zgodził się ze 
zdaniem Prezesa, że Wody Polskie narzucają wysokość taryf. Przyznał, że jest za wnioskiem 
radnego K. Szuby żeby zatwierdzić te propozycje na 3 m-ce tj. do czerwca, a potem spotkać 
się, przygotować materiały i dokładnie ten temat omówić.  
 
Wójt Gminy S. Sumka ponownie przytoczył fragment protokołu z dnia 28 kwietnia 2019 r. ze 
wspólnego posiedzenia Komisji dotyczący amortyzacji. Dodał, że składując wniosek do Wód 
Polskich trzeba przygotować rzetelne wyliczenia. Zdaje sobie sprawę, że te koszty są 
wysokie.  
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Radny J. Piętocha  uznał, że Spółka powinna przedstawić radnym sposób wyliczenia taryf, 
taki który podaje do Wód Polskich. Poprosił by taką informację przygotować na wspólne 
posiedzenie Komisji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek przyznał, że proponował rozgraniczenie grup 
taryfowych na firmy i osoby prywatne, ale miał na myśli duże firmy, które w swej działalności 
wykorzystują wodę. Stwierdził, że powinno być rozgraniczenie między firmami, które 
zużywają wodę w swojej działalności, a firmami, które jej nie zużywają. Złożył wniosek 
formalny o poprawkę w uchwale  - w paragrafie 1 należy wykreślić 31 grudnia i wpisać 30 
czerwca 2021r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz powiedział, że poprawka będzie przegłosowana 
na końcu dyskusji. Stwierdził, że nie może być tak, że to przedsiębiorca decyduje czy ma się 
zgłosić czy nie, to powinno być jasno określone w prawie, np. w uchwale powinno być 
zapisane, że dana grupa taryfowa odnosi się do firm zużywających w swojej działalności 
wodę.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński  powiedział, że każdy sam odpowiada za 
siebie i decyduje jaką umowę podpisuje ze Spółką. Dodał, że cała metodologia wyliczania 
stawek jest przedstawiona w ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę.  Zauważył, że 
poprzednie stawki taryfowe były procedowane w ten sam sposób.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz wyraził zdanie, że przynależność do grup 
taryfowych nie może zależeć od Spółki, ale powinno wynikać z przepisów.   
 
Radca prawny G. Zarychta powiedział, że nie da się tej sprawy uregulować w uchwale ani  
w zarządzeniu Wójta. Jedyna podstawą prawną jest decyzja Wód Polskich. Przyznał, że każdy 
odbiorca powinien zgłosić działalność do Spółki. Problem dotyczy osób prowadzących 
działalność w domach rodzinnych – podobna sytuacja jest przy podatku od nieruchomości, 
opiera się na deklaracji i wydzieleniu części mieszkania na prowadzenie działalności. 
Powiedział, że osoby, które prowadzą działalność gospodarczą zarejestrowaną w domu  
i zużywają do tego wodę powinny podpisać aneks ze Spółką, a ci co nie zużywają w 
działalności wody nie wchodzą w tą grupę taryfową. Gdyby taryfy była nieodpowiednio 
wyliczona to Wody Polskie by ich nie zatwierdziły.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zauważył, że to są jedynie ustalenia ustne  
z dzisiejszej sesji.  
 
Radca prawny G. Zarychta odpowiedział, że nie są to jedynie ustalenia ustne. Porównał 
uchwałę z konstrukcją uchwały o podatku od nieruchomości. Zwrócił uwagę na fakt, że to 
Spółka będzie miała problem w przypadku osób, które nie zgłoszą się do odpowiedniej grupy 
taryfowej, ponieważ Spółka nie ma narzędzi do takich kontroli i wyznaczania kar. 
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Radna L. Skrzeczkowska powiedziała, że na portalach społecznościowych pojawiają się 
wpisy  dotyczące cen wodno – kanalizacyjnych, działania Spółki i nadzoru właścicielskiego w 
obecnej kadencji. Poprosiła Prezesa o przygotowanie szczegółowej informacji na temat 
działania Spółki w latach poprzednich i obecnie, długości sieci, czy został uzyskany efekt 
ekologiczny, udziału środków unijnych, wysokości zaciągniętych pożyczek, realizacji 
inwestycji, wydatków spółki, strat, wielkości amortyzacji. Taką szczegółową informację 
należałoby wydać w formie broszury dołączonej do Gazety Babickiej.    
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zwrócił uwagę, że w dzisiejszym porządku obrad 
nie ma punktu dotyczącego zapoznania się z działalnością Spółki.  
 
Radny K. Szuba powiedział, że rozumie, że osoba prowadząca działalność w domu i 
zużywająca wodę jak np. fryzjer, będzie musiała założyć podlicznik, co wiąże się z 
dodatkowym kosztem instalacji podlicznika. Poruszył sprawę odliczania kosztów 
poniesionych na zużycie wody od działalności gospodarczej. Powtórzył, że zmiana grupy 
taryfowej będzie wiązała się  z podwyżką.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński powtórzył, że jeżeli osoba nie zgłosiła 
działalność w Spółce, to Spółka nie ma wiedzy.  
 
Wójt Gminy S. Sumka potwierdził, że chciałby zorganizować spotkanie z radnymi w temacie 
działalności Spółki. Odniósł się do poruszonej kwestii wpisów na portalach 
społecznościowych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zgodził się z Wójtem, że na portalach 
społecznościowych każdy powinien występować pod swoim nazwiskiem i zaapelował by nie 
traktować portali społecznościowych na sesje jako źródła informacji. 
 
Radca prawny G. Zarychta wyjaśnił w jakim przypadku należałoby zamontować dodatkowy 
podlicznik. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał co w przypadku kiedy osoba 
zadeklarowała, że część swojego mieszkania wyznacza na prowadzenie działalności 
gospodarczej, ale do jej prowadzenia nie zużywa wody.  
 
Radca prawny G. Zarychta odpowiedział, że Spółka nie jest w stanie zweryfikować na jakie 
cele używana jest woda przy prowadzeniu działalności gospodarczej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przyznał, że skoro wpisany jest w CEIDG to jest  
w grupie taryfowej. 
 
Radca prawny G. Zarychta odpowiedział, że jest w grupie, pytanie czy zużywa wodę przy 
prowadzeniu działalności.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz stwierdził, że temat trzeba będzie dokładnie 
omówić na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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Radny L. Poborczyk zapytał czy jeżeli ktoś wejdzie w 2 grupę taryfową, a nie zużywa wody 
przy prowadzeniu swojej działalności to czy będzie mógł tę sprawę wyjaśniać w Spółce.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński odpowiedział, że każda sprawa będzie 
rozpatrywana indywidulanie. Zarzuty, które pojawiły się na portalach społecznościowych 
będzie kierował na drogę sądową. Zwrócił uwagę, że na stronie Spółki można zapoznać się  
z zamieszczonym audytem.   
 
Radna L. Skrzeczkowska wyraziła zdanie, że najlepiej by było jednak przygotować oficjalną 
informację do Gazety Babickiej.  
 
Prezes GPK „Eko – Babice” Sp. z o.o. M. Łasiński potwierdził, że materiał będzie 
zamieszczony w Gazecie Babickiej.   
 
Radna M. Pamięta   wyraziła zdanie, że media służą do komunikacji z mieszkańcami.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przyznał, że również się komunikuje przez 
portale społecznościowe, ale nie może być źródłem informacji.  
 
Wójt Gminy S. Sumka odniósł się do propozycji zmiany uchwały – zmianę terminu na 3 m-ce. 
Stwierdził, że można rozszerzyć porządek obrad wtorkowej Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Bezpieczeństwa i wyjaśnić wątpliwości.  
 
Radny J. Piętocha  powiedział, że wychodząc naprzeciw propozycji pana Wójta 
zaproponował by taka komisja odbyła się po świętach, by był czas na zgłębienie tematów.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zgodził się z radnym J. Piętochą.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek powiedział, że ma wiedzę, że Spółka jest spółką  
prawa handlowego, wójt jest jednoosobowym właścicielem Spółki. Dodał, że prawo się 
zmieniło i Wody Polskie ustalają taryfy na wniosek Spółki. Wspomniał o scaleniu Borzęcina -  
w opłacie adiacenckiej są zapewnione środki na budowę sieci wodociągowej i w uchwale 
mowa jest, że sieć wodno-kanalizacyjna będzie wybudowana. 
 
Wójt Gminy S. Sumka wyjaśnił, że mowa jest o obszarze scaleniowym 1.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek prosił na piśmie lub drogą mailową o 
przygotowanie na ten temat informacji.  
 
Wójt Gminy S. Sumka poprosił o skontaktowanie się z panią Agnieszką Senterkiewicz, 
powtórzył, że mowa jest o obszarze 1.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał czy Wiceprzewodniczący podtrzymuje 
wniosek o poprawkę. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek potwierdził  - w paragrafie 1 należy wykreślić 31 
grudnia i wpisać 30 czerwca 2021 r.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poddał pod głosowanie wniosek formalny 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy R. Fijołka - poprawkę  w paragrafie 1  wykreślić 31 
grudnia i wpisać 30 czerwca 2021 r. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw”  i 1 głosie „wstrzymującym się” , przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/339/2021 - w sprawie dopłat do taryfy dla zbiorowego 

odprowadzania ścieków 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawę zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Stare Babice na 2021 rok. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada 
zmianę kwoty planowanych dochodów i wydatków budżetu. 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji, na którym zgłoszono 
błąd literowy – poprosił o poprawę w uzasadnieniu na stornie 5 w nazwie rozdziału 85502 
słowa świszczenie na świadczenie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek zapytał czy w zeszłym roku wykorzystana 
została cała kwota zaplanowana na dopłaty do taryf.  
 
Skarbnik Gminy M. Sarzyńska wyjaśniła, że całkowita kwota na dopłatę do ścieków  wyniosła 
9 613 890,65 zł, z końcem roku zwiększano plan wydatków.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek zapytał czy jest to kwota finalna. 
 
Skarbnik Gminy M. Sarzyńska odpowiedziała twierdząco.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
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Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/340/2021 - w sprawę zmian w uchwale budżetowej Gminy Stare 

Babice na 2021 rok  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2021-2036. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w związku ze zmianą budżetu 
Gminy Stare Babice na rok 2021, istnieje konieczność aktualizacji Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2021 -2036. 
Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył 
wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XXXII/341/2021 - w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2021-2036 
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
(„Za” głosowali: Remigiusz Fijołek, Ewa Kawczyńska, Paweł Karczmarek, Radosław 
Karpiński, Henryk Kuncewicz, Kazimierz Lade, Marta Pamięta, Jerzy Piętocha, Leszek 
Poborczyk, Lucyna Skrzeczkowska, Dariusz Sobczak, Michał Starnowski, Krzysztof 
Szuba, Jadwiga Wasiak, Dorota Zwolińska). 
 

11.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych po XXXI sesji Rady Gminy. Poinformował, że: 

• otrzymał Rezolucję Rady Miejskiej w Zwoleniu w sprawie zmiany przepisów dotyczących 
projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach gminnych; 

• otrzymał stanowisko Rady Powiatu Płońskiego dotyczące zmiany przepisów odnośnie 
projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach powiatowych i 
gminnych;  
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• otrzymał od Wojewody Mazowieckiego dwa zawiadomienia o wszczęciu postępowania 
nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności: 

o uchwały Rady Gminy Stare Babice z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Gminy 
Stare Babice w zakresie części wsi Borzęcin Duży i części wsi Borzęcin Mały – 
pomiędzy ulicami Warszawską, Kosmowską i Krótką, oraz  

o uchwały Rady Gminy Stare Babice z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego części wsi Stare Babice 
„Koczarska-Sienkieiwcza”; 

• od Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego 
otrzymał ocenę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Stare 
Babice w 2020 roku;  

• od Komendanta Straży Gminnej Gminy Stare Babice otrzymał sprawozdanie za rok 2020 
o stanie porządku publicznego na terenie Gminy Stare Babice;   

• otrzymał od Wójta Gminy Stare Babice stanowisko dotyczącego wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa ustaleniami Studium Uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
przestrzennego dla działki nr ew. 180 we wsi Janów;  

• otrzymał z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie informację, że skarga 
na uchwałę Nr V/33/11 może zostać skierowana do rozpoznania na posiedzeniu 
niejawnym, wymaga to jednak złożenia odpowiedniego wniosku; 

• otrzymał z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego doręczenie odpisu na swoją skargę 
na Uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie; 

• otrzymał do wiadomości skargę na Dyrektora i Zastępcę Dyrektora Przedszkola w Blizne 
Łaszczyńskiego;  

• w ramach złożonego przez mieszkańców w formie inicjatywy uchwałodawczej projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stare Babice” otrzymał podpisy, 
listę podpisów wraz z projektem uchwały skierował do Wójta Gminy w celu sprawdzenia 
podpisów i wydania opinii do projektu uchwały; 

• otrzymał 4 interpelacje, złożone przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Remigiusza 
Fijołka, interpelacje przekazał Wójtowi Gminy;   

• otrzymał wniosek radnych o zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji;  

• uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu; 

• podjął działania do zwołania w dniu 16 i 23 marca 2021 r. wspólnych, zdalnych posiedzeń 
Komisji; prowadził te posiedzenia; 

• podjął działania do zwołania w dniu 25 marca 2021 r. XXXI zdalnej sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz zapytał czy są pytania do złożonego 
sprawozdania.  
 
Radny J. Piętocha poprosił o przybliżenie tematu skargi w sprawie działki 180. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz powtórzył, że otrzymał od Wójta Gminy Stare 
Babice stanowisko dotyczące wezwania do usunięcia naruszenia prawa ustaleniami Studium 
Uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego dla działki nr ew. 180 we wsi 
Janów. Dodał, że jest to informacja, że kierunek działania w tym temacie nie uległ zmianie.  
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Radny L. Poborczyk zapytał jak procedowana będzie skarga na dyrekcję Przedszkola  
w Bliznem.  
 
Kierownik Biuro Obsługi Rady Gminy A. Błażejewska poinformowała, że Rada Gminy 
otrzymała skargę do wiadomości, adresatem jest Kuratorium Oświaty.  
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz powtórzył, że skargę otrzymał do wiadomości  
i przekazał radnym, sprawą jest zbulwersowany.  
 

12.  Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy S. Sumka przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że m. in.:   

• odniósł się do kwestii skarg na Przedszkole w Blizne i w Starych Babicach, dodał, że 
weryfikuje informacje zawarte w doniesieniach; 

• uczestniczył w Sesji Rady Gminy;  

• uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami firmy CM SORNO; 

• uczestniczył w Sesji Młodzieżowej Rady Gminy; 

• uczestniczył w otwarciu i zamknięciu Pucharu Polski w Gimnastyce Artystycznej; 

• uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej; 

• uczestniczył w posiedzeniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego; 

• uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami AWF w sprawie ogólnodostępnej 
rehabilitacji dla seniorów i osób z niepełnosprawnościami; 

• uczestniczył w spotkaniu z właścicielką nieruchomości gruntowej w Topolinie w sprawie 
wykupu gruntu pod urządzenie zbiornika retencyjnego; 

• uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Stowarzyszenia „Naprzód Stare Babice”; 

• uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami właścicieli gruntów w sprawie inwestycji 
pod nazwą „DEKADA”; 

• uczestniczył w spotkaniu z Prezesem i Zarządem OSP Stare Babice; 

• uczestniczył w spotkaniu z Komendantem Powiatowym Policji dla Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego; 

• uczestniczył w spotkanie z projektantami ul. Trakt Królewski odcinek od Wojcieszyna do 
Borzęcina Dużego (ul. Spacerowa); 

• uczestniczył w spotkaniu  w sprawie omówienia organizacji obchodów uroczystości 
katyńskich i stanu ich przygotowań z uwagi na ograniczenia związane z pandemią 
koronawirusa; 

• uczestniczył w spotkaniu on-line z sołtysami; 

• uczestniczył w spotkanie z firmą prowadzącą na zlecenie urzędu prace w zakresie zmiany 
studium dla obszarów zmianami planistycznymi; 

• uczestniczył w posiedzeniu Komisji Wspólnej Rady Gminy – omówienie współpracy z CM 
SORNO; 

• uczestniczył w spotkanie z burmistrzem Ożarowa Mazowieckiego; 

• uczestniczył w spotkaniu w sprawie omówienia spraw związanych z dystrybucją 
maseczek otrzymanych od Wojewody Mazowieckiego;  

• uczestniczył w spotkaniu z Prezydentem Pruszkowa;  
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• uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w zakresie: 
pozyskiwania funduszy krajowych i unijnych, informacja na temat stanu przygotowań 
inwestycji w celu złożenia wniosków o uzyskanie środków zewnętrznych,  planu 
remontów dróg i kosztów ich utrzymania, koszty związane z gospodarką odpadami 
komunalnymi, koszty utrzymania komunikacji publicznej; 

• otrzymał wyrok Sądu Rejonowego dla m.st Warszawy XV Wydział Gospodarczy syg. Akt 
XVGC1694/17 dot. zapłaty na rzecz firmy FIT Park kwoty 36 846 zł za prace związane z 
budową siłowni zewnętrznych w 2016 r. wraz z ustawowymi odsetkami od grudnia 2016r. 
do dnia zapłaty (łącznie 49 tys. zł – stan na dzień 25.03.21); 

• otrzymał informację o udzieleniu dotacji przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej na 
rzecz budowy Centrum Opiekuńczo Mieszkalnego w Starych Babicach, kwota 
przyznanych środków z Funduszu Solidarnościowego wynosi 3105 826,87 zł; 

• otrzymał zapytania i interpelacje radnych po ostatnim sprawozdaniu z działalności wójta, 
prezentowanym na poprzedniej sesji, odpowiedzi zostaną udzielone.  

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w związku z tym, że Wójt na 
poprzedniej sesji oświadczył, że nie będzie odpowiadał na bieżące pytania radnych  
przechodzimy do kolejnego puntu. 
 

13. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że w dniu 30 marca 2021 r. o godz. 
14:00 odbędzie się zdalne posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Bezpieczeństwa. Tematem posiedzenia będzie: Zapoznanie się z etapami z zakresu 
Uporządkowania Gospodarki Wodno-Ściekowej z wykorzystaniem zewnętrznych funduszy 
finansowania i uzyskanym efektem ekologicznym z tego tytułu. 
Poinformował także, że Radni otrzymają  poprzez aplikację radni.info druki oświadczeń 
majątkowych. Oświadczenia majątkowe wraz z kopią zeznania podatkowego PIT z rok 2020 
należy złożyć w dwóch egzemplarzach w terminie do 30 kwietnia 2021 r. Poprosił by 
dochować staranności przy wypełnianiu oświadczeń majątkowych, wszystkie rubryki muszą 
być wypełnione, nie pozostawiać pustych rubryk, należy wpisać „nie dotyczy”, nie można 
wpisywać „Nie” lub przekreślać. Wypełniając oświadczenie majątkowe należy określić 
przynależność poszczególnych składników majątkowych, dochodów, zobowiązań do mas 
majątkowych i należy przy poszczególnych składnikach wpisywać: „małżeńska wspólność 
majątkowa” lub „majątek odrębny”, druk oświadczenia majątkowego można otrzymać w 
Biurze Rady. Termin złożenia oświadczenia majątkowego za rok 2020 nie został przedłużony.  
Dodał, że 18 marca minęło 26 lat  pracy w Radzie Gminy pana radnego Leszka Poborczyka, 
podziękował za wieloletnią pracę  na rzecz społeczności. 
Zapytał czy radni chcą zabrać głos w tym punkcie porządku obrad.  

 
Radny L. Poborczyk poprosił  o przygotowanie pytań na posiedzenie Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa i zapoznanie się z materiałami. Jako sołtys zgłosił 
problem z płatnością za podatek – w kasie jedynie gotówką, nie ma możliwości płacić kartą.  

 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz przypomniał, że Wójt odpowiada na pytania 
pisemnie. 
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Radna J. Wasiak poinformowała, że można płacić kartą w Referacie Podatków i Ewidencji 
Działalności Gospodarczej. Poruszyła sprawę sołtysów, którzy nie roznosili decyzji 
podatkowych.  
 
Wójt Gminy S. Sumka potwierdził, że można płacić kartą w Referacie Podatków i Ewidencji 
Działalności Gospodarczej, w kasie banku takiej opcji nie ma.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy R. Fijołek zgłosił opinię mieszkańców na temat słabej 
jakości żółtych worków oraz brak toalety na Cmentarzu w Borzęcinie Dużym. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy E. Kawczyńska  poinformowała, że po Świętach odbędzie 
się spotkanie Komisji Statutowej – poprosiła by członkowie przygotowali propozycje zmiany.  
 
Wójt Gminy S. Sumka złożył życzenia wielkanocne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz również złożył życzenia wielkanocne.  
 
Radna D. Zwolińska  poinformowała, że napisała do Referatu Gospodarki Komunalnej maila 
z prośbą o wysypanie kruszywem wszystkich dróg dojazdowych  do Budy, w Budzie i w 
Mariewie 2 oraz o umieszczenie serduszka na nakrętki na placu zabaw w Mariewie.  
 
14. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił 
zamknięcie XXXII sesji Rady Gminy Stare Babice.  
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